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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete Gazdasági Bizottságának november 

26. napján megtartott nyilvános, soros üléséről 

 

Az ülés helyszíne:  Martonvásári Polgármesteri Hivatal Geróts terme  

 

Az ülés kezdési időpontja:  18.05 óra 

 

Megjelentek:  

 Varga Ferenc  elnök, képviselő 

 Tóth András Miklósné bizottsági tag, képviselő 

 Kuna Ferenc  bizottsági tag, képviselő 

 Dr. Gyulay Gyula  bizottsági tag, képviselő 

 Nemes József  bizottsági tag, képviselő 

 Szigeti Zoltán  bizottsági tag, képviselő 

 Mundi András  bizottsági tag 

 Gábor Attila  bizottsági tag 

 

   

Távolmaradását jelezte:  

 Lipovics Tamás  bizottsági tag 

 Dr. Pimper László  bizottsági tag 

  

Az ülésen megjelentek:   

 Dr. Szabó Tibor   polgármester 

 Gucsek István  alpolgármester 

 Bártol Botond  esküt nem tett bizottsági tag 

 Miklósné Pető Rita  aljegyző 

 Dr. Bögi Viktória  humán igazgató 

 Bíró László  gazdasági igazgató 

 Buda Gabriella  szervezési irodavezető 

 Farkasné Vécsei Erzsébet  adóiroda vezető 

 Molnár Lívia  igazgatási irodavezető 

 Dr. Király Gabriella  Martongazda Nonprofit Kft. 

    ügyvezetője 

 Tóth Balázs  MartonSport Nonprofit Kft. 

    ügyvezetője 

 Pfiffer Zsuzsanna  BBK igazgatója 

 Sütő Ferenc  Forum Martini Polgárőr 

Egyesület elnöke 

 

Varga Ferenc megnyitja az ülést és köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy 7 fő bizottsági tag az 

ülésen megjelent, a bizottság határozatképes. Tájékoztatja az ülésen megjelenteket, hogy Bártol Botond 

megválasztott bizottsági tag részt vesz ugyan az ülésen, de nem élhet szavazati jogával, tekintettel arra, 

hogy majd a Képviselő-testületi ülésen fogja letenni az esküjét. Jelezet, hogy mint meghívott, szívesen 

látják ilyen minőségében is a hozzászólását. Javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezetőre Virányiné Takács 

Réka személyében, majd megállapítja, hogy a Gazdasági Bizottság (a továbbiakban: GB) egyhangúlag, 

7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

179/2019. (XI.26.) határozata 

a jegyzőkönyvvezetőről 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a jegyzőkönyv 

vezetésére Virányiné Takács Réka személyét fogadta el. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőre Tóth András Miklósné személyében, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

180/2019. (XI.26.) határozata 

a jegyzőkönyv hitelesítőről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a jegyzőkönyv 

hitelesítésére Tóth András Miklósné személyét fogadta el. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc a kiküldött meghívótól eltérő javaslatot tesz a napirendre: javasolja, hogy a 11-es 

napirendi pontot képező 14-es előterjesztést vegyék le napirendről. Egyéb kérdés, észrevétel híján 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

181/2019. (XI.26.) határozata 

a napirendről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

Napirendi pontok: 

1. napirend 03.ET Javaslat a Gazdasági Bizottság elnökhelyettesének megválasztására 

2. napirend 04.ET Javaslat Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének 

módosítására 

3. napirend 05.ET Beszámoló Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének ¾ 

éves teljesítéséről 

4. napirend 07.ET Javaslat a Képviselő-testület 2020. évi munkatervére 

5. napirend 08.ET Javaslat az önkormányzat 2019. évi belső ellenőrzési tervének módosítására és a 

2020. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyására 

6. napirend 09.ET Javaslat Martonvásár 1222/1 és 1223/6 .hrsz-ú ingatlan értékesítésére kiírt 

pályázat elbírálására 

7. napirend 10.ET Javaslat a tordasi Értelmi Fogyatékosok és Pszichiátriai Betegek Otthona 

kitagolásával összefüggésben kötött használati megállapodás megszüntetésére 

8. napirend 11.ET Beszámoló a helyi adóztatásról 

9. napirend 12.ET Javaslat a helyi adórendelet felülvizsgálatára 

10. napirend 13.ET Javaslat a Szőlőhegyet érintő ösztönző rendszer bevezetésére  

11. napirend 15.ET Javaslat az ár-, díjtételek felülvizsgálatára 

12. napirend 16.ET Javaslat a háziorvosok feladat-ellátási szerződésének felülvizsgálatára 

13. napirend 17.ET. Javaslat a Brunszvik-Beethoven Közösségi Ház és Könyvtár átszervezésére 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

14. napirend 18.ET Javaslata a Martongazda NPKft. alapító okiratának és szabályzatainak 

módosítására 

15. napirend 21.ET Javaslat A Forum Martini Polgárőr Egyesület beszámolójának elfogadására az 

önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról 

16. napirend 22.ET Javaslat a Mentőállomás, a Rendőrség és a Polgárőrség támogatásának 

jóváhagyására 

17. napirend 23.ET Javaslat a polgármester szabadságának, az önkormányzati tisztségviselők 

cafeteria juttatásának és célfeladatának meghatározására 

18. napirend 24.ET Tájékoztató a testület határozatainak végrehajtásáról, tájékoztató pályázatokról, 

beruházásokról, peres ügyekről, az önkormányzat aktuális pénzügyi helyzetéről, 

az adóbevételek állásáról, a polgármester szabadságáról 

19. napirend  Egyebek 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

1. napirendi pont  

Javaslat a Gazdasági Bizottság elnökhelyettesének megválasztására 

 

Varga Ferenc az elmúlt évek gyakorlatának megfelelően Kuna Ferenc képviselő urat javasolja 

elnökhelyettesnek. Egyéb kérdés, észrevétel hiányában a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

182/2019.(XI.26.) határozata 

a Gazdasági Bizottság elnök-helyettesének megválasztásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a bizottság 

elnök-helyettesének Kuna Ferenc képviselőt, mint bizottsági tagot megválasztotta. 

 

Végrehajtásáért felelős: elnök 

A határozat végrehajtásának határideje: 2019-2024-es önkormányzati ciklus vége 

 

2. napirendi pont  

Javaslat Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének módosítására 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy a harmadik módosítást hajtjuk most végre a költségvetésen. Az utolsó 

módosításra jövő év elején kerül majd sor. Az új bizottsági tagok kedvéért tájékoztatásul elmondja, hogy 

azért kell utólag módosítani a költségvetést, mert meg kell várni, hogy a megfelelő információk 

rendelkezésre álljanak. A könyvvizsgálói jelentés rendelkezésre áll, elfogadásra javasolja. Az 

előterjesztés minden lényeges információt tartalmaz, ő csak néhány elemet említ: 35 millió 217 ezer Ft-

tal nőtt a bevételi és kiadási főtétel. Egyfelől a központi finanszírozás, illetve a rendkívüli támogatások 

bevételei és kiadásai, másfelől a fejlesztési előirányzatok változásai kerülnek átvezetésre.  

Az előterjesztés harmadik oldalán lévő táblázat alján szerepelnek azok a beruházási előirányzat növelő 

átcsoportosítások, melyek a megtörtént beruházások finanszírozását szolgálták. Kisfeszültségi hálózat 

létesítése, melyhez szükséges 3 millió Ft átcsoportosítás. (Ez a 800 millió Ft-os kormányzati 

támogatásból történt). Megtörtént az Emlékezés terén a villanyoszlopok kiváltása. Elmondja, hogy a 

MartonSport Np Kft számára buszbeszerzéshez biztosította az önkormányzat az önerőt 5 millió Ft 

értékben. Kérdezi az ügyvezető urat, hogy hol tart a buszbeszerzés. 

Tóth Balázs válaszol, hogy a busz megrendelésre került, az előleg (15%) ki lett fizetve, a várható 

érkezés február 28.  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Dr. Szabó Tibor köszöni a tájékoztatást. Örvendetes fejleményként a szociális ágazati 

pótlék/bérkompenzáció és a garantált bérminimum emelés állami támogatása megtörtént. Itt elsősorban 

a Többcélú Kistérségi Társuláshoz átfolyó pénzösszegről van szó, melyek a szociális ellátást szolgálják. 

Ez több mint 13.5 millió Ft-tal történt meg.  

Az általános tartalék az előző időhöz képest 3 millió Ft-tal csökkent, ez szeptember 31-i fordulónappal 

történt. Azóta történtek változások a tartalékok tekintetében. Felhívja a figyelmet az előterjesztés 5 g) 

mellékletére: pontosan nyomon követhetők a tartalékok. Nagyjából 180 millió Ft-os a tartalék, mely 

csak részben van kötelezettséggel terhelve. Ehhez a 180 millió Ft-hoz még hozzájön telekértékesítésből 

25 millió Ft, illetve az adóbevételek túlteljesítéséből kb. 30 millió Ft. Összességében ez kb. 230 millió 

Ft-ot tesz ki, melyből 130 millió Ft van kötelezettséggel terhelve. Jelzi, hogy kb. 100 millió Ft-os 

pénztartalékkal kell majd a 2020-as évet kezdeni.  

 
18.15 órakor megérkezik az ülésre Szigeti Zoltán képviselő úr 

 

Bártol Botond mondja, hogy az előterjesztésben szerepel egy 4.2 millió Ft-os tétel a bölcsődei 

pályázatnál. Kérdezi, hogy ha nyertes lesz a pályázat, akkor ehhez milyen mértékű önrész társul. 

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy amikor döntött a testület a pályázat beadásáról, akkor a határozati 

részben rendelkezni kellett a szükséges önrészről is. Kéri a hivatali kollégákat, hogy ezt keressék elő.  

Bíró László válaszol, hogy a pályázat 100%-os finanszírozású, nincs önrész.  

Dr. Szabó Tibor hozzáteszi, hogy ha nyertes lesz a pályázat, akkor az előkészítés összege vissza fog 

folyni.  

Gábor Attila kérdezi, hogy a KEHOP csatorna pályázat PR tevékenysége pontosan mire vonatkozik. 

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy a befejezett csatornaépítésnek van egy kommunikációs része, ami még 

nincsen befejezve. Az erre vonatkozó részek még folyamatosan érkeznek.  

Bíró László hozzáteszi, hogy ez a 2 millió Ft az az összeg, melyet a konzorcium még nem használt fel 

semmilyen helyszínen. Az önkormányzatnál ez nem jelent semmilyen költséget.  

Dr. Szabó Tibor kiegészíti annyival, hogy a kommunikációs tevékenységre vonatkozó közbeszerzés 

kiírása csúszott két évet. Az utókommunikációja zajlik.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

183/2019. (XI.26.) határozata 

Martonvásár Város Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.13.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Martonvásár 

Város Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.13.) önkormányzati 

rendeletének módosításáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja.  

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a rendelet-tervezetet szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

184/2019.  (XI.26.) határozata  

Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésről szóló 2/2019. (II.13.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Martonvásár 

Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.13.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

3. napirendi pont 

Beszámoló Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének ¾ éves teljesítéséről 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy a könyvvizsgálói jelentés része az előterjesztésnek, és elfogadásra 

javasolja. Elmondja, hogy ennél a beszámolónál azt szokták vizsgálni, hogy a ¾ éves számok a terv 

szerinti gazdálkodás esetén közelítik-e a 75%-ot, bevételben és kiadásban is. A felhalmozási kiadások 

28%-os teljesítésen állnak, ennek oka a beruházások csúszása, de örömteli hír, hogy napokban három 

közbeszerzés lezárul.  

Önkormányzat és intézmények ¾ éves bevétele: különböző könyvelési tételeknek köszönhetően 2 

milliárd 748 millió 436 ezer Ft. Ez az éves előirányzat 84%-át jelenti, a fedezet megvan minden 

beruházásra és a működésre is.  

Közhatalmi bevételek: erről részletes beszámolót fog nyújtani az adóiroda vezetője. 103%-os teljesülés 

van szeptember végi dátummal. A mai napon 113%-on áll már.  

Működési célú bevételek: majdnem 90%-os teljesítés. Az önkormányzat költségvetési támogatásai is 

rendben vannak, ez 78%-on áll.  

Felhalmozási célú támogatások közül három tétel jelenik meg az előterjesztés negyedik oldalán: 

Múzeum EFOP-os pályázata, melynél el lett könyvelve majdnem 32 millió Ft bevétel, a külterületi utak 

vonatkozásában 8 millió Ft feletti összeg, a KEHOP-os csatorna beruházáshoz pedig jött még 46 millió 

Ft.  

Itt szerepel még két ingatlanértékesítés: Mirrotron Kft-nek még a 2018-as évről áthúzódó 50 millió Ft-

os össztételnek az adott évre vonatkozó részösszege, ami 9.5 millió Ft, illetve a Váci Mihály utcai 

telekértékesítésből befolyó 32 millió Ft.  

Intézményi bevételek: a polgármesteri hivatal és az intézmények 89%-on állnak.  

Személyi juttatások: 69%-on áll.  

Dologi kiadások: 66% 

Jogalkotás: 78% 

Átadott pénzeszközök: itt a kistérségi társulásnak átadott pénzeszközökről van szó, mely elsősorban 

szociális dolgozók bérkiegészítését tartalmazza. Itt szerepel a Martongazda időarányos támogatása, 

illetve a civil és sportszervezetek támogatása. Ez 78%-os teljesítésen áll.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

185/2019. (XI.26.) határozata 

Martonvásár Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének 

háromnegyed-éves teljesítéséről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Martonvásár 

Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének háromnegyed-éves teljesítéséről szóló 

határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

__________________________________________________________________________________ 

4. napirendi pont  

Javaslat a Képviselő-testület 2020. évi munkatervére 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy a Humán Bizottság (a továbbiakban: HB) a 2019. november 25-i 

ülésén tárgyalta és elfogadásra javasolta. Minden hónap utolsó keddjén lesznek a Gazdasági Bizottsági 

és a Képviselő-testületi ülések, az azt megelőző hétfőn pedig a HB ülések. Tájékoztatja a képviselőket, 

hogy december 5-én kell dönteni az három közbeszerzésről, ezért akkor soron kívüli ülést szükséges 

tartani.  

Bártol Botond mondja, hogy a munkaterv szerint 2020. március 31-i ülésen kellene tárgyalni az 

alapítványi beszámolókat. Javasolja, hogy ezt tegyük át májusra, hiszen az Alapítványoknak a 

beszámolót május végén kell leadni.  

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy nincs akadálya, a módosítási javaslatot előterjesztőként elfogadja.  

Varga Ferenc javasolja, hogy ettől kezdve mindig májusra legyen tervezve. Egyéb kérdés, észrevétel 

híján a módosított határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 

8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Gazdasági Bizottsága 

186/2019. (XI.26.) határozata 

a Képviselő-testület 2020. évi Munkatervéről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Képviselő-

testület 2020. évi Munkatervéről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

5. napirendi pont  

Javaslat az önkormányzat 2019. évi belső ellenőrzési tervének módosítására és a 2020. évi belső 

ellenőrzési tervének jóváhagyására 

 

Miklósné Pető Rita elmondja, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény írja elő a 

belső ellenőrzési tevékenységet, mint kötelező ellenőrzési folyamatot, ami a belső kontrollrendszerhez 

kapcsolódva annak egy ágaként jelenik meg, és a jegyző köteles működtetni. Az ellenőrzési tervet még 

tárgyévet megelőzően a Képviselő-testületnek kell elfogadnia. Ebbe a rendszerben nem csak az 

önkormányzat és a hivatal működésének ellenőrzése tartozik bele, hanem minden olyan önkormányzati 

feladatellátással összefüggő tevékenység, ami az önkormányzat számára fontos lehet. Ilyen többek 

között a költségvetési szervek ellenőrzése, illetve céltámogatások esetén az önkormányzati cégek, 

támogatott szervezetek pénzfelhasználásának ellenőrzése. Az ellenőrzést jelenleg a Szent László Völgye 

Többcélú Kistérségi Társulás keretében végzi és látja el az önkormányzat. A tevékenységet a Gabala 

Trading Kft. végzi. Dr. Batka Brigitta belső ellenőrrel nagyon jó az együttműködés. Az éves terv alapján 

elvégzi az ellenőrzéseket, amikről jelentéseket készít. Ezek a jelentések akkor kerülnek folyamatban a 

testület elé, ha olyan megállapításokat tartalmaznak, melyek ezt indokolttá teszik.  

Az ellenőrzések sokrétűek lehetnek: alapvetően jogszabály határozza meg, hogy mire és hogyan 

terjedhetnek ki. Az előterjesztésben felsorolásra került, hogy milyen típusai vannak, kockázatelemzésen 

alapul. Ehhez csatlakoznak egyéb alátámasztó részek, mint az ellenőrzés jogszabályban meghatározott 

szempontjai, valamint a munkafeladatot ellátó munkaterve.  

2020. évre vonatkozóan az alábbi témakörökben tesz javaslatot: az utóbbi években átfogó, széleskörű 

ellenőrzése történt meg mind a hivatalnak, mind az önkormányzatnak és az intézményeknek. Most 

leginkább tanácsadásra van igény minden részről. Két ilyen jellegű ellenőrzés szerepel a tárgykörök 

között: az egyik az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok belső 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

kontrollrendszerének kialakításához, valamint a törvényi változások nyomon követésének 

ellenőrzéséhez kapcsolódó tanácsadás, a másik pedig segítheti a MartonSport illetve a kulturális 

feladatok jövőbeni ellátását. A harmadik tárgykör a gyermekélelmezés finanszírozási változásainak 

alakulása. A most alkalmazott rendszer és metódusok áttekintése, esetleges javaslatok megfogalmazása. 

Minden évben megtörténik az előző év ellenőrzési kapcsán született megállapításokra készült 

intézkedési tervekben foglaltak teljesítésének ellenőrzése. Ez az úgynevezett utóellenőrzési folyamat.  

2019. évi tervet javasolja módosítani: felmerült egy kiemelkedő igény a GDPR és a különböző 

adatvédelmi kérdések kapcsán, ami indokolta, hogy a belső ellenőrt megkeresse az önkormányzat egy 

tanácsadással. A tervben szereplő vagyoni helyzet áttekintése, illetve a vagyongazdálkodás 

rendszerének ellenőrzése helyett a megváltozott adatvédelmi előírásokkal kapcsolatos feladatok 

elvégzése kerüljön be a negyedik negyedévre vonatkozóan.  

Kuna Ferenc kéri, hogy ha lehet a jövőben tekintsük el a jogszabályok beillesztésétől az előterjesztésbe, 

hogy a munka könnyítése érdekében lényegre törő legyen.   

Miklósné Pető Rita válaszol, hogy az előterjesztések tartalmát szabályzat írja elő, amit a testület 

fogadott el, és annak kötelező része a jogszabályok bemutatása. Arra van lehetőség, hogy ez külön 

jelenjen meg, akár az előterjesztés mellékleteként.  

Gábor Attila elmondja, hogy az előterjesztés és a vonatkozó mellékletek nagy része magas kockázati 

értéket mutat. Kérdezi, hogy cél-e, hogy ezeken javítson az önkormányzat. 

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy természetesen cél, hogy javítsunk ezeken. Sok ellenőrzési jelentés 

készült már, aminek következtében meg is történtek a változások. Személyes érdeke is, hogy minden 

kockázati tényezőt felderítsenek.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

187/2019. (XI.26.) határozata 

Martonvásár Város Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 

2019. évre vonatkozó belső ellenőrzési ütemtervéről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Martonvásár 

Város Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2019. évre vonatkozó belső ellenőrzési 

ütemtervéről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

188/2019. (XI.26.) határozata 

Martonvásár Város Önkormányzatának és költségvetési szerveinek  

2020. évre vonatkozó belső ellenőrzési ütemtervéről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Martonvásár 

Város Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2020. évre vonatkozó belső ellenőrzési 

ütemtervéről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

__________________________________________________________________________________ 

6. napirendi pont  

Javaslat Martonvásár 1222/1 és 1223/6. hrsz-ú ingatlan értékesítésére kiírt pályázat elbírálására 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy két ingatlanértékesítésről van szó, mely a benzinkút mögötti területet 

érinti. Az egyiket hulladékudvarnak szánta az önkormányzat, de ez a projekt meghiúsult állami döntés 

alapján. A másik egy ehhez kapcsolódó út, ami az önkormányzat számára nem használhatóvá vált. Ezért 

döntött úgy az önkormányzat, hogy eladásra hirdeti meg pályázati úton. A Bíráló Bizottsághoz egy 

érdemi pályázat érkezett. Somogyi Károly pályázó által kínált összeg 10 millió 100 ezer Ft, ami az 

általunk meghatározott minimális összeg felett van. A Bíráló Bizottság javasolja, hogy a pályázatot 

nyilvánítsuk eredményesnek, hirdessük ki a pályázat nyerteseként Somogyi Károlyt, és az adásvételi 

előszerződés megkötésére kerüljön sor.  

Varga Ferenc kéri, hogy a jövőben az ilyen tartalmú előterjesztésekhez készüljön térkép. 

Kuna Ferenc egyetért az elnök úr kérésével. Kéri a hivatalt, hogy a jövőben a közös felületre felkerülő 

fájlneveket igazítsák az előterjesztés tárgyához. Az októberi alakuló ülésen a testület döntött az SZMSZ 

módosításáról, és két főállású alpolgármester van, nincsen se gazdasági se általános. Kéri, hogy az 

előterjesztések fedőlapján ezeket is tegyék helyre. Martonvásár Város honlapja is felülvizsgálatra szorul.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

189/2019. (XI.26.) határozata 

Martonvásár, 1222/1 és 1223/6 hrsz-ú ingatlanok megvásárlására kiírt pályázat elbírálásáról, 

valamint adásvételi (elő)szerződés megkötéséről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martonvásár, 1222/1 és 1223/6 hrsz-ú ingatlanok megvásárlására kiírt pályázat elbírálásáról, 

valamint adásvételi (elő)szerződés megkötéséről szóló határozati javaslatot a Képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

7. napirendi pont  

Javaslat a tordasi Értelmi Fogyatékosok és Pszichiátriai Betegek otthona kitagolásával 

összefüggésben kötött használati megállapodás megszüntetésére 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy 2017-ben érkezett egy megkeresés az akkori kormányzati 

szándékoknak megfelelően, hogy a bentlakásos szociális intézményekből az ott lakók kiköltöznek és a 

települések lakóterületén szereznek számukra ingatlanokat, ahol kisebb létszámban helyezik el őket. Az 

önkormányzatot is megkeresték, hogy tudunk-e biztosítani ilyen ingatlanokat. Az erre vonatkozó 

használati szerződés megkötésre került, azonban az eltelt két és fél évben semmi nem történt, aminek a 

folyományaként az a döntés született, hogy az állam eltekint ennek a projektnek a megvalósításától. 

Kéri, hogy a bérleti konstrukció felmondásához járuljon hozzá az önkormányzat. 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd 

megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

190/2019. (XI.26.) határozata 

a tordasi Értelmi Fogyatékosok és Pszichiátriai Betegek Otthona kitagolásával kapcsolatos  

Martonvásár, 1236/1 hrsz-ú ingatlant érintő használati megállapodás megszüntetéséről 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a tordasi 

Értelmi Fogyatékosok és Pszichiátriai Beteg Otthona kitagolásával kapcsolatos Martonvásár, 

1236/1 hrsz-ú ingatlant érintő használati megállapodás megszüntetéséről szóló határozati 

javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

8. napirendi pont  

Beszámoló a helyi adóztatásról 

 

Dr. Szabó Tibor felkéri Farkasné Vécsei Erzsébet adóiroda vezetőt, hogy tartsa meg a beszámolóját. 

 

Az adóbeszámoló teljes anyaga megtalálható a jegyzőkönyv mellékletei között 

 

Dr. Szabó Tibor hozzáteszi, hogy a martonvásáriak tisztességesen adóznak, ezt köszöni nekik, az 

adóirodának pedig a munkát. A kintlévőségek behajtása zajlik, ebből egyre kevesebb van. 

Összességében az adózók tekintetében a város jól áll. Sikerült a középutat megtalálni. Ha nem történik 

radikális változás az adózók számában a következő 2-3 évben, akkor nagyságrendileg ki lehet tűzni a 

400 millió Ft-os adóbevételt, mely a működési bevételek 50%-át jelentené.  

Gábor Attila kérdezi, hogy a helyi iparűzési adóból a decemberi feltöltésekkel még mekkora összegre 

számíthatunk. 

Farkasné Vécsei Erzsébet válaszol, hogy kb. 10-15 millió Ft-ra. 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy most november végén tartunk 165 millió Ft-nál. Ehhez kell hozzáadni 

azt a 10-15 millió Ft-ot, amire még számíthatunk. A települési adóval kapcsolatosan hozzáteszi, hogy a 

Lakóparkban és Erdőháton a csatorna csatlakozási költségek adó formájában kerültek kivetésre. Az első 

két évben 20-20 ezer Ft volt az éves adó mértéke, 2020-as évtől azonban ez már 100 ezer Ft lesz.  

Dr. Gyulay Gyula kérdezi, hogy a túlfizetéseket miért nem utaljuk vissza azonnal a cégeknek. Ha valaki 

évek múltán egy összegben kéri vissza, az az önkormányzatra nézve nagyon kockázatos.  

Farkasné Vécsei Erzsébet válaszol, hogy az előfizetések visszautalása kérelemre történik. A 

túlfizetések jó része szándékos az adójóváírások miatt.  

Gábor Attila hozzáteszi, hogy tájékoztatni kellene a cégeket, hogy túlfizetésük van.  

Farkasné Vécsei Erzsébet válaszol, hogy évente négy alkalommal kapnak tájékoztatást. 

Dr. Szabó Tibor kiegészíti annyival, hogy általában amit a cégek befizetnek, azt nem kérik vissza. Nem 

lát arra reális esélyt, hogy valamelyik befizető évek múltán egy összegben kérné vissza.  

Tóth Balázs mondja, hogy ha jól értelmezi, akkor az október 31-i állapotok voltak az éves tervhez 

hasonlítva. Kérdezi, hogy melyik adónemből fog még befolyni bevétel az elkövetkezendő két hónap 

során.  

Farkasné Vécsei Erzsébet válaszol, hogy mindegyik adónemből még lényeges bevételhez fog jutni az 

önkormányzat, ebből a legmagasabb érték az iparűzési adó 10-15 millió Ft-tal.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

191/2019. (XI.26.) határozata 

a 2019. évi helyi adóztatásról szóló beszámolóról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 2019. évi 

helyi adóztatásról szóló beszámoló elfogadásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

9. napirendi pont  

Javaslat a helyi adórendelet felülvizsgálatára 

 

Dr. Szabó Tibor a 2020. évben az adóbevételeket összességében 10%-al szeretné növelni  az 

önkormányzat. Ennek három oka van: az elmúlt 10 évben végrehajtott beruházások hozadékaként az 

épületeket és intézményeket fenn kell tartani és tartalommal is meg kell tölteni. Ahhoz, hogy 

fenntartható legyen, bevételre van szükség.  

Az elmúlt 5-6 évben a versenyszférában jelentősen megnőttek a bérek, amivel lépést kell tartani, hogy 

a kollégákat meg lehessen tartani. A közalkalmazotti bértábla 2008 óta nem változott. Az államtól kapott 

összeget ugyanazokkal a szorzókkal számolják több mint 10 éve. A saját bevételekből kell növelni az 

önkormányzati béreket.  

Harmadik ok a városépítés: az elkövetkezendő években lesz néhány nagy projekt, melyeknek önrésze is 

lesz. A kivitelezési költségek pedig csak nőni fognak.  

Az adónemenkénti jogszabály adta lehetőségeket nem használja ki teljesen az önkormányzat. 

Építményadó tekintetében pl. a legmagasabb összeg, ami kiszabható 2000Ft/m2, Martonvásáron ez 

eddig 400Ft/m2 volt, most javasolja 500Ft/m2-re emelni.  

Telekadó: 140 Ft/m2 

Kommunális adó: ennek a mértéke önmagában nem magas, nem javasolja, hogy ezen emeljenek. A 

Kormányhivatal észrevételeit azonban nem lehet figyelmen kívül hagyni. A Szőlőhegyen mindenki 

kommunális adót fog fizetni, ez kb. 70 ingatlant érint. Ezt azonban támogatás formájában vissza fogják 

kapni azok, akik szőlőt termesztenek és gyümölcsösük van.  

Iparűzési adó: 4-5 évvel ezelőtt az önkormányzat 2%-ról levitte 1.9%-ra, most azt javasolja, hogy vigyék 

vissza 2%-ra. Ez nagyjából 8.5 millió Ft bevételt fog jelenteni.  

Telekadó: 100 Ft-ról 140 Ft-ra történik emelés, ami viszonylag magas, de ez csak a GKSZ és a Gip 

megjelölésű övezetekben releváns. Az emeléssel várhatóan 24 millió Ft plusz bevétel fog befolyni. A 

különleges művelésű üzemek területét, tehát a mezőgazdasági üzemek területét eddig nem adóztatta az 

önkormányzat, most azonban ez is változni fog. 1 hektár terület alatti telekrész 50Ft/m2, 1 hektár feletti 

pedig 10Ft/m2. 

Építményadó: 25%-os emelést javasol. 400 Ft-ról 500 Ft/m2. Ha egy családi házban működik egy 

kisvállalkozás, akkor a cél továbbra is az, hogy minimum a kommunális adó mértékét megfizesse az ott 

lakó.  

Mindez összességében 40 millió Ft plusz bevételt jelent, melyből a reális 30 millió Ft. 

Gábor Attila a Szőlőheggyel kapcsolatosan elmondja, hogy meg lesznek adóztatva, ugyanakkor 

támogatás formájában vissza is kapják. 70 ingatlanról beszélünk, mely adminisztratív terhet jelent, ami 

éves szinten 300-400 ezer Ft-os költség.  

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy legfeljebb 70 ingatlan érintett a kedvezményben a maradék 200 

ugyanúgy fogja fizetni az adót.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

192/2019. (XI.26.) határozata 

az adórendeletek felülvizsgálatáról, az adómértékek módosításának szükségességéről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az adórendelet 

felülvizsgálatáról, az adómértékek módosításának szükségességéről szóló határozati javaslatot a 

Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a rendelet-tervezetet szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

193/2019. (XI.26.) határozata 

a helyi adókról szóló  27/2017. (XI. 29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a helyi adókról 

szóló 27/2017. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a 

Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

10. napirendi pont  

Javaslat a Szőlőhegyet érintő ösztönző rendszer bevezetésére 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy az adórendelet néhány szőlőhegyi ingatlant hátrányosan fog érinteni. 

Azok az ingatlanok, akiknek kommunális adót kell majd fizetni, kompenzációként ugyanolyan mértékű 

támogatást fognak kapni. Akinek a telkén legalább 60%-ban szőlő vagy gyümölcsös van, beadhat egy 

kérelmet, ezt tulajdoni lappal kell dokumentálni, valamint fotót kell készíteni, hogy azon a telken 

valóban van szőlő és gyümölcsös van. Ezt követően a támogatást automatikusan megkapja.  

Varga Ferenc kérdezi, hogy a 60%-ot hogy fogja az önkormányzat megállapítani.  

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy ezt bevalláskor becsületbeli ügynek fogják tekintetni, de a fotókból 

nagyjából látszódni fog, természetesen kétség esetén ellenőrizhető.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a rendelet-tervezetet szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

194/2019. (XI.26.) határozata 

a szőlőültetvények és gyümölcsösök támogatásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

szőlőültetvények és gyümölcsösök támogatásáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

11. napirendi pont  

Javaslat az ár-, díjtételek felülvizsgálatára 

 

Dr. Szabó Tibor nem javasol módosítását. Illetve javasolja fenntartani az iskolatej programot.  

Kuna Ferenc a táblázatokkal kapcsolatosan tesz két észrevételt. A közterület foglalásnál van egy olyan 

kategória, hogy a 24 órát meg nem haladó bejelentett igénybevétel 0Ft/m2/nap. Javasolja, hogy ezt 

módosítsuk ingyenesre.  

Miklósné Pető Rita válaszol, hogy ez az út rendeletből lett kivágva. Ahhoz, hogy a rendeletben 

ingyenes szó szerepeljen, ahhoz módosításra van szükség. Ha csak az előterjesztésben javítjuk, akkor 

nem kell módosítás.  

Kuna Ferenc válaszol, hogy az előterjesztésben javítsák. Másik kérdése a felügyeleti díj mértékére 

vonatkozik. Az előterjesztésben a következő szerepel: 0Ft/fő/éjszakai nyitvatartási nap, összege 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

azonban nem haladhatja meg az üzlet éves korrigált iparűzési adóalapjának a 0.5%-át. Hozzáteszi, hogy 

ezt a 0 Ft biztos, hogy nem haladja meg. Akkor ezt hogy kell értelmezni. 

Miklósné Pető Rita válaszol, hogy rendeletet kellett alkotni ebben a témakörben is. A Kormányhivatal 

felhívására kellett rendeletbe foglalni azt is, ami ingyenes, és akkor 0 Ft/fő/éjszakai nyitvatartási napot 

határozott meg a testület, vagyis, hogy nem szed ilyen díjat, hiszen az adminisztrációs költségek többe 

kerülnének, mint amit be lehet szedni. A maximumot jelzi az alatta lévő kitétel, hogy mennyit lehetne.  

Dr. Szabó Tibor előterjesztőként az előterjesztésből kiveszi a felső határt.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján az elhangzottak figyelembe vételével határozati javaslatot 

szavazásra teszi fel, és megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

195/2019. (XI.26.) határozata 

a mezőőri járulék felülvizsgálatáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a mezőőri 

járulék felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

196/2019. (XI.26.) határozata 

ár- és díjtételek felülvizsgálatáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az ár- és 

díjtételek felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

197/2019. (XI.26.) határozata 

helyi tömegközlekedés ellátásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a helyi 

tömegközlekedés ellátásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal   
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

198/2019. (XI.26.) határozata 

iskolatej program folytatásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az iskolatej 

program folytatásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc 19.54 órakor az ülést felfüggeszti és szünetet rendel el.  

 

(szünet) 

 

Varga Ferenc 20.06 órakor újból megnyitja az ülést és megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 

8 fő bizottsági tag jelen van.  

__________________________________________________________________________________ 

12. napirendi pont  

Javaslat a háziorvosok feladat-ellátási szerződésének felülvizsgálatára 

 

Gucsek István elmondja, hogy szükségessé vált a háziorvosok szerződéseinek felülvizsgálata, hiszen 

megváltozik az ellátás helyszíne. A módosítás lényege, hogy az önkormányzat a feladat-ellátást végző 

orvosokkal térítésmentes használati szerződést köt. Több körben történt egyeztetés az orvosokkal. a HB 

a 2019. november 25-i ülésén tárgyalta és elfogadásra javasolta. Az ülésen Dr. Fodor Tamás jelen volt, 

és megerősítette, hogy a kollégák elfogadták a szerződést. 

Dr. Szabó Tibor hozzáteszi, hogy a HB részletesen tárgyalta, az arról készült jegyzőkönyvet el lehet 

olvasni. A teljes épületegyüttes rezsiköltségének 30%-a lesz ráterhelve az orvosokra, a fennmaradó 

70%-ot az önkormányzat fizeti. A 30%-os részesedés méltányos abban a tekintetben is, hogy ott fog 

működni a Védőnői Szolgálat, ami nem egyéni vállalkozás, hanem önkormányzati feladat.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

199/2019. (XI.26.) határozata 

a KARDIO-KONZULENS Bt.-vel a Martonvásár Város közigazgatási területén található 2. 

számú egészségügyi körzetet érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó  

háziorvosi feladatok ellátására kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról  

és térítésmentes használati szerződés megkötéséről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a KARDIO-

KONZULENS Bt-vel a Martonvásár Város közigazgatási területén található 2. számú 

egészségügyi körzetet érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó háziorvosi feladatok 

ellátására kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról és térítésmentes használati szerződés 

megkötéséről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

200/2019. (XI.26.) határozata 

a Fodor-MED és Társai Bt.-vel a Martonvásár Város közigazgatási területén található 1. számú 

egészségügyi körzetet érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó  

háziorvosi feladatok ellátására kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról  

és térítésmentes használati szerződés megkötéséről  

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Fodor-MED 

és Társai Bt-vel a Martonvásár Város közigazgatási területén található 1. számú egészségügyi 

körzetet érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó háziorvosi feladatok ellátására kötött 

feladat-ellátási szerződés módosításáról és térítésmentes használati szerződés megkötéséről szóló 

határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

201/2019. (XI.26.) határozata 

a BERCZI DENT Kft.-vel az egyetlen körzetnek minősülő, Martonvásár Város közigazgatási területén 

fogorvosi ellátást érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó fogorvosi feladatok ellátására kötött 

feladat-ellátási szerződés módosításáról és térítésmentes használati szerződés megkötéséről  

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a BERCZI 

DENT Kft-vel az egyetlen körzetnek minősülő, a Martonvásár Város közigazgatási területén 

fogorvosi ellátást érintő egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó fogorvosi feladatok ellátására 

kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról és térítésmentes használati szerződés megkötéséről 

szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

202/2019. (XI.26.) határozata 

a Dr. Jellinek és Társa Bt.-vel Martonvásár Város közigazgatási területén házi gyermekorvosi  

 feladatok ellátására kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról  

és térítésmentes használati szerződés megkötéséről  

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Dr. Jellinek 

és Társa Bt-vel Martonvásár Város közigazgatási területén házi gyermekorvosi feladatok 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

ellátására kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról és térítésmentes használati szerződés 

megkötéséről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

__________________________________________________________________________________ 

13. napirendi pont  

Javaslat a Brunszvik-Beethoven Közösségi Ház és Könyvtár átszervezésére 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy a HB részletesen tárgyalta. Az előterjesztés a BBK és a MartonSport 

Kft. egybeolvasztásáról szól. Az elmúlt 5-6 év tapasztalatai abba az irányba mutatnak, hogy a BBK 

gazdálkodása abban a rendszerben, ahogy most működik, túlszabályozott keretek között zajlik. 

Tekintettel arra, hogy önkormányzati intézmény, a döntéshozatalok jó része a polgármester és a 

Képviselő-testület szigorú felügyelete mellett zajlanak. Épülethasznosítás tekintetében ilyen formában 

a BBK nem tudja kellően kihasználni azokat a lehetőségeket, melyek pénzbeli hasznot hoznának. Azt a 

lehetőséget kell most megvizsgálni, hogy egy szabadabb formában, pl. egy Kft. formájában működjenek 

tovább. A múzeumot és a könyvtárat már nehezebb ilyen koncepcióban elképzelni, de nem lehetetlen. 

Van arra is példa, ahol ezeket a feladatokat kiszervezett módon, külső cég bevonásával valósítják meg.  

Az átszervezés következtében a feladatok megoldása egyszerűbbé válna. A HB ülésen elhangzott egy 

kiegészítő javaslat, így a határozati rész kiegészült egy i) ponttal, ami így hangzik: elő kell készíteni a 

feladatellátás új modelljét finanszírozási, gazdálkodási, szervezeti és szakmai oldalról is.  

Bártol Botond kérdezi, hogy a MartonSport Kft-nek fog-e változni a neve, ha kulturális tevékenységet 

is fog végezni.  

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy mindenképpen szükséges lesz az alapító okiratát módosítani, abba 

belefér a névváltozás is.  

Varga Ferenc hozzáteszi, hogy az átszervezésről szóló döntést a márciusi ülésre kell előkészíteni. 

Egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, hogy a GB 

egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

203/2019. (XI.26.) határozata 

a kulturális feladatellátás átszervezéséről 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a kulturális 

feladatellátás átszervezéséről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

14. napirendi pont  

Javaslat a Martongazda NPKft. alapító okiratának és szabályzatainak módosítására 

 

Gucsek István elmondja, hogy a Kft. alapító okiratát, a Szervezeti és Működési szabályzatát, illetve a 

Javadalmazási Szabályzatát szükséges módosítani. Az alapító okirat módosítását a 

Felügyelőbizottságban történt változások indokolják. Varga Ferenc 2019. november 30-i hatállyal 

lemondott a tagságáról. Megköszöni eddig munkáját. Helyette tagnak Tóth Balázs ügyvezető urat 

javasolja.  

Az SZMSZ-t az alpolgármesterek miatt szükséges módosítani, ugyanis az összeférhetetlenségi 

szabályok szerint főállású alpolgármester nem lehet a FEB tagja, ha döntési jogkörük van. Az egy és öt 

millió Ft közé eső különböző ügykörök esetében volt a FEB-nek döntési jogköre. Ezt javasolja 

módosítani a leírtaknak megfelelően. Ezt követően véleményezési jogköre lesz a FEB-nek.   
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Javadalmazási szabályzatra vonatkozóan javaslatot tesz a tagok díjazására 200 ezer Ft összegben.  

Bártol Botond kérdezi, hogy ki a Martongazda Kft. könyvvizsgálója. 

Dr. Király Gabriella válaszol, hogy ugyanaz, mint a MartonSport Kft-nek.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

204/2019. (XI.26.) határozata 

a Martongazda Nonprofit Kft. Alapító Okiratának XVI. számú módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martongazda Nonprofit Kft. Alapító Okiratának XVI. számú módosításáról szóló határozati 

javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

205/2019. (XI.26.) határozata 

a Martongazda Nonprofit Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martongazda Nonprofit Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló 

határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

206/2019. (XI.26.) határozata 

a Martongazda Nonprofit Kft. Javadalmazási Szabályzatának módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martongazda Nonprofit Kft. Javadalmazási Szabályzatának módosításáról szóló határozati 

javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

207/2019. (XI.26.) határozata 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

a Martongazda Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága elnökének és tagjainak díjazásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martongazda Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága elnökének és tagjainak díjazásáról szóló 

határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

__________________________________________________________________________________ 

15. napirendi pont  

Javaslat a Forum Martini Polgárőr Egyesület beszámolójának elfogadására az önkormányzat 

által nyújtott támogatások felhasználásáról 

 

Gucsek István elmondja, hogy a polgárőrök részére a Képviselő-testület az előző évben megítélt 300 

ezer Ft támogatást, melyet az eredetileg meghatározott célra nem tudtak felhasználni. Ezért kérték a 

módosítást, és az elszámolási határidő meghosszabbítását az előterjesztésben leírtak szerint, illetve 

időközben a személyi változások miatt jelentkező többletköltségek finanszírozásához kértek még 115 

ezer Ft-ot. Ennek a két összegnek a felhasználásáról szól a beszámoló.  

Dr. Szabó Tibor megköszöni Sütő Ferenc elnök úrnak a polgárőrök által végzett munkát.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

208/2019. (XI.26.) határozata 

a Forum Martini Polgárőr Egyesület részére nyújtott 

önkormányzati támogatások elszámolásának elfogadásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Forum 

Martini Polgárőr Egyesület részére nyújtott önkormányzati támogatások elszámolásának 

elfogadásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

__________________________________________________________________________________ 

16. napirendi pont  

Javaslat a Mentőállomás, a Rendőrség és a Polgárőrség támogatásának jóváhagyására 

 

Dr. Szabó Tibor három szervezet támogatására tesz javaslatot. A Mentőállomás számára 200 Ft 

támogatást javasol egy EDAN monitor beszerzésére, mely a szívműködést monitorizálja, és vérnyomást 

is mér. A bekerülési költség másik részét, 470 ezer Ft-ot a Mentőállomás másik forrásból megszerezte.  

Rendőrség: 200 ezer Ft támogatást javasol informatikai eszköz (laptop) beszerzésére, a körzeti 

megbízott számára.  

Polgárőrök: 500 ezer Ft támogatást javasol az előterjesztésben szereplő célokra.  

Mundi András kéri, hogy az előterjesztésben javítsák a monitor megnevezését. Helyesen EDAN 

monitor, nem pedig EDAM.  

Dr. Szabó Tibor előterjesztőként kéri a hivatalt, hogy az észrevétel alapján történjen meg a javítás az 

előterjesztésben.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

209/2019. (XI.26.) határozata 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

a Martonvásári Mentőállomás eszközbeszerzésének támogatására 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martonvásári Mentőállomás eszközbeszerzésének támogatásáról szóló határozati javaslatot a 

Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

210/2019. (XI.26.) határozata 

a Martonvásári Rendőrőrs eszközbeszerzésének támogatására 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martonvásári Rendőrőrs eszközbeszerzésének támogatásáról szóló határozati javaslatot a 

Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

211/2019. (XI.26.) határozata 

a Forum Martini Polgárőr Egyesület támogatásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a Forum 

Martini Polgárőr Egyesület támogatásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

__________________________________________________________________________________ 

17. napirendi pont  

Javaslat a polgármester szabadságának, az önkormányzati tisztségviselők cafeteria juttatásának 

és célfeladatának meghatározására 

 

Varga Ferenc elmondja, hogy a polgármester úr időarányosan kivette a szabadságát. A választások után 

időarányos számára megállapítható szabadság a 2019. évre 8 nap.  

Cafetéria: törvény határozza meg a mértékét, javasolja, hogy ennek megfelelően támogassa a bizottság. 

Célfeladat: bevett gyakorlat, hogy a polgármester úr részére célfeladatok kerülnek megállapításra, 

melyeket időről időre értékel a bizottság, és ez alapján kerül a meghatározott összeg kifizetésre. 

Javasolja, hogy a határozati javaslatban foglaltak alapján támogassa a bizottság a célfeladat 

megállapítását polgármester úr és Horváth Bálint alpolgármester úr részére. Egyéb kérdés, észrevétel 

híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

Gazdasági Bizottságának 

212/2019. (XI.26.) határozata 

a polgármester 2019. évi szabadságáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a polgármester 

2019. évi szabadságáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

213/2019. (XI.26.) határozata 

az önkormányzati tisztségviselők cafetéria juttatásáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az 

önkormányzati tisztségviselők cafetéria juttatásáról szóló határozati javaslatot a Képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

214/2019. (XI.26.) határozata 

a polgármester 2019. évi célfeladatairól 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a polgármester 

2019. évi célfeladatairól szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 

 

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

215/2019. (XI.26.) határozata 

Horváth Bálint alpolgármester 2019. évi célfeladatairól 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága Horváth Bálint 

alpolgármester 2019. évi célfeladatairól szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

18. napirendi pont  

Tájékoztató a testület határozatainak végrehajtásáról, tájékoztató pályázatokról, 

beruházásokról, peres ügyekről, az önkormányzat aktuális pénzügyi helyzetéről, az adóbevételek 

állásáról, a polgármester szabadságáról 

 

Miklósné Pető Rita elmondja, hogy az előterjesztés a bizottság elé tájékoztató formájában kerül. Csak 

tudomásulvételt igényel. Az új bizottsági tagok kedvéért elmondja, hogy a testület rendes üléseire 

beszámoló készül a pályázatok aktuális állásáról, beruházásokról, az önkormányzat peres ügyeiről 

illetve az aktuális likviditási helyzetéről. A kiküldött anyagot egyebekben nem kívánja kiegészíteni. A 

november 19-i ülésen Nemes József képviselő úr kérte, hogy az EFOP pályázatokkal kapcsolatosan 

külön tájékoztató menjen ki a testületi tagoknak. A tájékoztató kiküldésre került.  

Szigeti Zoltán kérdezi, hogy a képviselői tiszteletdíjak mikor kerülnek kifizetésre. 

Varga Ferenc hozzáteszi, hogy ő már kérte a hivatalt, hogy történjen meg az adatbekérés. 

Miklósné Pető Rita válaszol, hogy az előkészítés már zajlik, még a héten meg fog történni az 

adatbekérés, melyet kizárólag csak erre a célra fog az önkormányzat felhasználni. Az Államkincstárral 

is megtörtént már az egyeztetés, az októberre járó hat nap is a novemberivel kerül majd kifizetésre.  

Varga Ferenc mondja, hogy a bizottság a tájékoztatót tudomásul vette.  

__________________________________________________________________________________ 

19. napirendi pont Egyebek A) 

Javaslat a Martonvásár, 1378 helyrajzi számú ingatlanon megvalósuló „C típusú sportpark 

kivitelezéséhez” kapcsolódó vállalkozási szerződés megkötésére 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy 2016-ban született döntés arról, hogy az önkormányzat részt vesz a 

Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Programban sportpark és 1 db 400 m-es futókör 

megvalósításának igénylésével kapcsolatos pályázatban, mely végül egy C típusú sportpark tekintetében 

volt sikeres. A beszerzési eljárás lezajlott, a munkaterület átadása megtörtént. A helyrajzi szám a Gábor 

Áron utcát takarja. Anyagi kötelezettséggel nem jár, de fenn kell tartani. Kéri a bizottságot, hogy 

támogassa a vállalkozási szerződés megkötését.  

Kuna Ferenc jelzi, hogy a földhivatali térképen még Aradi Vértanúk tereként szerepel.  

Varga Ferenc válaszol, hogy aljegyző asszonytól ígéretet kapott arra, hogy ez át lesz vezetve.  

Miklósné Pető Rita válaszol, hogy a földhivatali eljárásokra vonatkozóan jogszabályváltozás 

előkészítése zajlik, mely szerint csatlakoznak az elektronikus rendszerhez, amit már az önkormányzat 

is használ, így az adatok átemelése automatikusan megtörténhet, és talán ezek a problémák a jövőben 

megoldódnak.  

Nemes József kérdezi, hogy konkrétan milyen sportpark kerül kialakításra.  

Dr. Szabó Tibor válaszol, hogy 90m2-en létesítenek 8 db eszközt. 

Dr. Király Gabriella hozzáteszi, hogy jelen volt a munkaterület átadásánál. Felnőtt sporteszközöket 

fognak oda telepíteni. Fedett pálya lesz, a vállalkozó két hét múlva kezdi meg a munkát, és ha a fagy 

nem áll be, akkor rá két hétre be is fejezik.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

216/2019. (XI.26.) határozata 

a Martonvásár, 1378 helyrajzi számú ingatlanon megvalósuló  

„C típusú sportpark kivitelezéséhez” kapcsolódó vállalkozási szerződésről 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martonvásár, 1378 helyrajzi számú ingatlanon megvalósuló „C típusú sportpark kivitelezéséhez” 

kapcsolódó vállalkozási szerződésről szóló határozati javaslatot a Képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

19. napirendi pont Egyebek B) 

Javaslat a Martongazda Nonprofit Kft. ügyvezetőjének munkaszerződés módosítására 

 

Dr. Szabó Tibor elmondja, a javaslat arra vonatkozik, hogy az ügyvezető bérét 427 ezer 250 Ft-ról 

emeljék meg bruttó 530 ezer Ft-ra az időközben a gazdaságban bekövetkezett bérnövekedés miatt, 

valamint a Martongazda ügyvezetője által a cégben végzett munka értékeléseként. A Felügyelőbizottság 

tárgyalta és elfogadásra javasolta.   

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

217/2019. (XI.26.) határozata 

a Martongazda Nonprofit Kft. ügyvezetőjének munkaszerződés módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 

Martongazda Nonprofit Kft. ügyvezetőjének munkaszerződés módosításáról szóló határozati 

javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

__________________________________________________________________________________ 

19. napirendi pont Egyebek C) 

Javaslat Martonvásár Város Önkormányzata és intézményei 209. évi összevont közbeszerzési 

tervének módosítására 

 

Varga Ferenc elmondja, hogy az anyag előzetesen nem került kiküldésre. Kéri a hivatalt, az ilyen típusú 

előterjesztéseket minimalizálják. 

Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy négy tétel van az előterjesztésben, melyet a tervben módosítani kell. 

Mind a négy tételről már szó volt a mai nap folyamán, ezeknek az áthelyezését javasolja a negyedik 

negyedévre.  

Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, és megállapítja, 

hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Gazdasági Bizottságának 

218/2019. (XI.26.) határozata 

az önkormányzat és intézményei  

2019. évi összesített közbeszerzési tervének módosításáról 

 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az 

önkormányzat és intézményei 2019. évi összesített közbeszerzési tervének módosításáról szóló 

határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozat végrehajtásáért felelős: Gazdasági Bizottság elnöke 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 2019. november 26. 

napján tartott nyilvános soros ülésén, készítette: Virányiné Takács Réka jegyzőkönyvvezető 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  

 

Varga Ferenc kérdezi, hogy az Egyebek napirendi ponton belül van-e valakinek még kérdése. 

Nemes József mondja, hogy a legutóbbi bizottsági ülésen tájékoztatást kért a Martongazda leendő 

telephelyével kapcsolatban. Kérte, hogy kerüljön a testület elé egy becslés, hogy mekkora összegből fog 

megvalósulni a terület rendbetétele. Ez azonban nem történt meg. Most újból kérdezi, hogy hol tart a 

dolog, mit lehet tudni róla. 

Dr. Király Gabriella válaszol, hogy azon az ülésen kérdés volt az is, hogy az az 1 millió Ft becslés, 

ami a költségvetésben szerepel, az mi alapján került tervezésre. Erre az a válasz, hogy ennyi jutott ennek 

a területnek az előkészítésére. Elkezdődött a területrendezés. Cél, hogy még az idei évben ez 

befejeződjön. Pillanatnyilag a földmunka folyik.  

Varga Ferenc hozzáteszi, hogy a konkrét kérdésre továbbra sem kaptak választ. A testület azt szeretné 

tudni, hogy mikorra várható a munka befejezése és mennyibe fog kerülni.  

Nemes József kéri, hogy a testületet tájékoztassa továbbra is a folyamatokról.  

Varga Ferenc megállapította, hogy Egyebekben további előterjesztés nem érkezett, illetőleg a 

bizottsági tagok részéről sem merült fel javaslat. Megállapította, hogy a bizottság a napirendnek 

megfelelő feladatát elvégezte, majd 21.06 órakor bezárta a Gazdasági Bizottság ülését. 

 

K.m.f. 

 

…………………………………….. ………………………………….. 

 Varga Ferenc Miklósné Pető Rita 
 elnök aljegyző 

 

……………………………………… 

Tóth András Miklósné 

jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


